
Protokoll styrelsemöte Grön kultur Högsbo 2019-05-22

Närvarande: Ann, Eva-Britt, Maria, Britta

1. Mötet öppnades

2. Maria utsågs till ordförande för mötet

3. Britta utsågs till sekreterare för mötet

4. Ann utsågs till justerare av mötesprotokoll

5. Dagordningen godkändes

6. Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Punkterna är i huvudsak åtgärdade.

7. Kassören rapporterade om de senaste utgifterna. Ekonomin stabil f.n.

8. Medlemsfrågor: Caps Lock säger upp sin pallkrage p.g.a. flytt. /Påminnelse om skötsel av lott 
har skickats till tre odlare.

9. Eftersom det verkar råda missförstånd bland vissa besökare av odlingsområdet om vad som 
gäller ang. att beträda och skörda på området så ska informationsskyltar sättas upp vid 
samtliga entréer. Diskussion fördes om vad som bör stå på dessa skyltar för att vara så 
lättfattligt och tydligt som möjligt. Ny tankerunda om detta tills nästa styrelsemöte och 
förslag på att ta upp det på medlemsmötet 16/6.

10. Kommande aktiviteter: Britta ska sammanställa uppgiftslista till nästkommande arbetsdag 
25/5. Förslag på vad som kan tas upp på medlemsmöte 16/6: 
Skyltning/Skadedjursbekämpning/Gräsklippning i sommar utöver 
arbetsdagarna/Trädbeskärning/Jubileumskalas.

Kommande styrelsemöten 26/6 och 7/8.

11. Övriga frågor: Ny informationslapp till leksakslådorna. Eva-Britt ska höra med medlem som 
har tillgång till laminerare/ Gamla gräsklipparens framtida öde? Frågan skjuts upp till nästa 
möte/ Önskemål att hönsgruppen rensar ut lite av sina sällananvändningsprylar i 
redskapsboden för att förvara i kyrkförrådet i stället. E-B kontaktar representant.

12. Mötet avslutades.


